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W odpowiedzi na interpelację w sprawie propozycji odkrycia przedwojennej kostki 

brukowej z nawierzchni ulic informuję, że Zarząd Dróg Miejskich w Legnicy analizuje 

możliwości  usunięcia nawierzchni bitumicznej z jezdni nie tylko pod względem zwiększonego 

hałasu jaki będzie powodował ruch kołowy ale również szacowany jest stan techniczny 

nawierzchni kostki po kilkudziesięciu latach eksploatacji, np. po robotach instalacyjnych 

wykonywanych w drodze. Wyniki analizy ZDM będą weryfikowane przez służby tutejszego 

urzędu pod kątem możliwości finansowych oraz utrudnień w ruchu kołowym spowodowanym 

realizacją drogowych zadań inwestycyjnych. 

 
 
 

        Z up. Prezydenta Miasta Legnicy 
         Jadwiga Zienkiewicz 
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